
 

 
 

 

 

Beste bewoner van Poortugaal, Hoogvliet en Pernis, 

 

Afgelopen maart heeft de gemeente Rotterdam bijeenkomsten georganiseerd in 

Poortugaal, Pernis en Hoogvliet over de ontwikkelingen rond windpark Beneluxplein. 

Wethouder Arno Bonte heeft tijdens deze avonden uitleg gegeven, vragen beantwoord en 

het concept tendervoorwaarden besproken. De inbreng van de bewoners op deze avonden 

en de gesprekken met de gebiedscommissies en de klankbordgroep hebben ons veel 

waardevolle informatie gegeven. Deze informatie nemen wij graag zorgvuldig mee in de 

vervolgaanpak. Dit heeft geleid tot drie belangrijke wijzigingen waarover we u in deze 

mail graag verder informeren: 

 

1.     Tendervoorwaarden  

De gemeente ontwikkelt zelf geen windparken. Dat doet de markt. Om hiervoor als 

marktpartij in aanmerking te komen moet voldaan worden aan een pakket van eisen en 

wensen. Deze staan beschreven in de tendervoorwaarden. De tendervoorwaarden geven 

daarmee een duidelijk kader. Met dit kader kan de gemeente de marktpartijen die zich 

inschrijven om dit windpark te ontwikkelen toetsen. 

  

Tijdens de bijeenkomsten hebben de aanwezigen hun mening gegeven over de concept 

tendervoorwaarden. Ook zijn er ideeën en wensen kenbaar gemaakt. Het gaat hier onder 

andere om maximale normen voor piekgeluiden, het beperken van slagschaduw en het 

verkleinen van het zoekgebied. Met de inbreng vanuit de drie avonden scherpen we de 

tendervoorwaarden aan. Daarover gaan we op een later moment in gesprek met de 

wijkraden Pernis en Hoogvliet en met de klankbordgroep Albrandswaard.  

 

2.     Milieueffectrapportage 

Tijdens de bijeenkomsten is gebleken dat er twijfels en vragen zijn over de milieueffecten 

van de twee hogere turbines. Deze twijfels zijn ook benoemd door de klankbordgroep 

Albrandswaard en door de gebiedscommissies Pernis en Hoogvliet. Daarbij is ons 

gevraagd om eerst een plan-milieueffectrapport (plan-m.e.r.) te doorlopen. Omdat we 

begrijpen dat de milieueffecten van de twee hogere turbines de nodige vragen oproept, 

geven we aan dit verzoek graag gehoor. Op deze manier zijn de milieueffecten van de 

turbines duidelijk voordat er een tender start.  

 

3.     Second opinion  

Tijden verschillende gesprekken zijn zorgen geuit over de rol van Pondera bij windpark 

Beneluxplein. De gebiedscommissies, klankbordgroep en bewoners deelden deze zorgen. 

Gemeente Rotterdam laat daarom een second opinion uitvoeren. We hebben het 

voornemen om deze second opinion door adviesbureau Bosch & Van Rijn uit te laten 

voeren. De gebiedscommissies zijn hier reeds van op de hoogte. Wanneer de wijkraden 

zijn geïnstalleerd, bespreken we de opdracht voor de second opinion ook met hen en met 

de klankbordgroep Albrandswaard.  

 

Aangepaste planning 

De wijzigingen in het project hebben effect op de planning. Eerst doorlopen we een plan-

m.e.r.-procedure en wordt er een second opinion gedaan. Daarna kan de tender starten, 
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naar verwachting eind 2022. De tenderprocedure duurt ongeveer 6 maanden.  

Vervolgens vraagt de geselecteerde marktpartij een vergunning aan. Naar verwachting 

kan de gemeente aansluitend de omgevingsvergunning afgeven. Als de vergunning 

definitief is kan er gestart worden met de bouw en het gebruik van de windturbines.  

 

Heeft u vragen en/of opmerkingen naar aanleiding van deze mail? Neemt u dan contact 

met ons op. Ook de komende periode houden wij u op de hoogte van de actuele 

ontwikkelingen.  

 

Wilt u geen e-mails meer ontvangen over windpark Beneluxplein? Laat het ons dan weten 

via een antwoord op deze mail.  

 

Met vriendelijke groet,  

Projectteam windpark Beneluxplein 

 

 


